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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
feltenni Németh Lászlóné Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonyhoz :

„Magyarország szemben a trenddel!?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A nyár folyamán megjelent egy cikk „Rosszabb a helyzet, mint Csernobil után — Magyarország szemben a
trenddel' címmel, mely fontos tendenciákra mutat rá .
Mint köztudott, 2011-ben visszaesett a globális atomenergia termelés és rosszabb finanszírozási környezet
alakult ki, mint a csernobili katasztrófát követ ően. Míg számos ország leállíttatta az építkezéseket és
felülvizsgálta, esetenként sutba vágta a b ővítési terveket, a magyar kormány a nukleáris energia
részarányának növelése mellett állt ki -írja a cikkírója.
Továbbá a cikk arra is kitér, hogy az iparág számára a finanszírozási helyzet drámai mértékben romlott
Fukushima óta, például a banki források elapadása miatt. Még olyan országok is, mint az Egyesült Arab
Emírségek sem tudnak forrást találni a finanszírozáshoz : Az új projektek kilátásai meglehetősen sötétek, ami
a már működő egységek élettartam hosszabbítása felé terelheti a döntéshozókat .
Végül az említett cikkben arról is olvashatunk, hogy a tavalyi évben több reaktor is leállításra került, tovább á
több ország felfüggesztette els ő reaktorainak építési terveit, de az sem egyedi eset, hogy már megkezdett
építkezések kerülnek felfüggesztésre. Mindezek mellett a fukushimai nukleáris válság hatására az
engedélyezési folyamatok is lelassultak.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Asszonyt :

Mi a minisztérium álláspontja a cikkben olvasható nemzetközi tendenciákról ?
Ön szerint az említett tendenciák kell-e, hogy befolyásolják a magyar atomprogramot? Amennyiben
igen, milyen módon ?
Önök szerint nem kellene-e egy széleskör ű társadalmi párbeszédet indítani a témában, persze
melynek csak akkor lenne értelme, ha valódi kérdéseket tennének fel nem úgy, mint a Nemzet i
Konzultáció során?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2012 . szeptember 19 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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